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متن پرسش

سلام حاجی خداوکیلی انقد میشینید تو کتابا و جلسات میگید بندگی کنید چیزایی بتون میدن و

چیزایی درک میکنید که بیان نمیتونید بکنید و قابل گفتن نیست و از این حرفا بدون تعارف و شکسته

نفسی شما بعد از این همه سال زانو زدن در مکتب صدرا و محی الدین و طباطبایی ها و اخیرا امام

چیزی دستتون اومده یا هنوز اندر خم یک کوچه اید اگه دستتون نیمده بذارید خدا وکیلی غربی زندگی

کنیم لا اقل دنیامون خراب نشه دست ما جوونا را بی خودی تو حنا نذارید

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: چه کار به من داری؟! اگر واقعاً چیزی دستت نیامده و روح و روانت پس از

این حرفا میتونه تصدق غرب بشه، بسم االله، چرا معطلی؟ نکنه نازکش میخوای برای ماندن در دین؟

این خبرا نیست. تازه باید ناز خدا را هم بکشی که محلات بذاره. خداوند در قرآن به رسولش

هُ یَمُنُّ عَلَیْکُمْ أَنْ هَداکُمْ لِلإْیمانِ إِنْ میفرماید: «یَمُنُّونَ عَلَیْکَ أَنْ أَسْلَمُوا قُلْ لا تَمُنُّوا عَلَیَّ إِسْلامَکُمْ بَلِ اللَّ

هُ بَصیرٌ بِما تَعْمَلُون» آنها بر تو منّت ماواتِ وَ الأْرَْضِ وَ اللَّ هَ یَعْلَمُ غَیْبَ السَّ کُنْتُمْ صادِقین × إِنَّ اللَّ

مىنهند که اسلام آوردهاند؛ بگو: «اسلام آوردن خود را بر من منّت نگذارید، بلکه خداوند بر شما

منّت مىنهد که شما را به سوى ایمان هدایت کرده است، اگر(در ادّعاى ایمان) راستگو هستید ×

خداوند غیبت آسمانها و زمین را مىداند و نسبت به آنچه انجام مىدهید بیناست!». موفق باشید


